
 24.12.2017פרוטוקול ועדת מכרזים מיום 
 

 נוכחים:
 מר עמירם מסס, יו"ר הועדה

 מר יוסי אזריאל, חבר ועדה
 מר צביקה ברקאי, חבר ועדה

 גב' מזי שניידר, חברת ועדה
 , יועמ"שפרץ-ענת קרקופולסקיעו"ד 

 רו"ח חן פרץ, גזבר
 מהנדס העירסגן  איגור שמינוביץ',מר 
 , מנהלת מח' מכרזים וחוזים, מזכירת הועדה וילק-אורטל יהודהגב' 

 
 על סדר היום:

 "ביצוע עבודות הנגשה במבני ציבור בקריית  – 72/2017פתיחת מכרז מס'  .1
 ביאליק"  

 "אספקת שירותי גזברות לעיריית קרית ביאליק" – 39/2017דיון במכרז מס'  .2
 "מתן שירותי כתיבת מכרזים" – 63/2017דיון במכרז מס'  .3
 "מתן שירותי עיקור/סירוס חתולי רחוב" – 64/2017רז מס' דיון במכ .4
 "הקמת מגרש דשא סינטטי לקהילה )שחבק(,  – 68/2017דיון במכרז מס'  .5

 תאורה, גידור ומתקני ספורט בקרית ביאליק".
 

 
 דיון:

 
 "ביצוע עבודות הנגשה במבני ציבור בקריית  – 72/2017. פתיחת מכרז מס' 1

 ביאליק"    
 

 ספקים/קבלנים נוכחים:
 אליהו מנשה

 
וכן  2עד מס'  1-מעטפות שסומנו במספרים מ 3בפתיחת תיבת המכרזים נמצאו 

 מעטפת אומדן.
 

 הצעה כולל מע"מ שם המציע מס' מעטפה
 

 .₪ 737,221.68 אליהו מנשה 1
 .₪ 657,222.03 יהודה גורג' ובניו 2
 .₪ 628,617.60 אומדן 

 
 החלטה:

סיכום והשוואת ההצעות שהתקבלו בהליך המכרז ולהחזיר לוועדה לערוך טבלת 
 לדיון ולהעביר לבדיקת מומחה לקבלת חוו"ד.

 
 
 
 
 
 



 "אספקת שירותי גזברות לעיריית קרית ביאליק" – 39/2017. דיון במכרז מס' 2
 

 סגן מהנדס העיר, מר איגור שמינוביץ, עזב את הישיבה.
 

 החלטת הועדה:
, מאחר ורק משתתף אחד רכש את מסמכי 30.1.17העירייה פרסמה מכרז ביום 

המכרז, החליטה העירייה להאריך את הפרסום. הודעה בדבר דחיית מועד ההגשה 
. בעת פתיחת תיבת המכרזים נמצאה מעטפה 20.11.17פורסמה ביום  30.11.17ליום 

משרד רו"ח. ההצעה  –' אחת בלבד )מלבד האומדן(. ההצעה היתה של יעקב זיצר ושות
נבדקה ועמדה בתנאי הסף. משהוגשה הצעה אחת, על הועדה לנמק את החלטתה. 
לפיכך, הועדה בחנה והחליטה לאשר את ההצעה וזאת חרף העובדה שמדובר בהצעה 
אחת, שכן, העירייה נתנה הזדמנות נוספת להגיש הצעות. כמו כן, העירייה אינה יכולה 

-, המכרז הקודם בנושא שירותי גזברות עתיד לפוג בלהסתדר ללא השירותים שכן
31.12.17. 

 
 
 "מתן שירותי כתיבת מכרזים" – 63/2017. דיון במכרז מס' 3
 

נדרשו כל המציעים להשלים מסמכים שאינם מהווים תנאי סף.  14.11.17בתאריך 
 וילק ונענו על ידי כל המתמודדים.-הפניות להשלמה נשלחו על ידי גב' אורטל יהודה

לאחר דרישה זו וקבלת המסמכים עולה כי המציע, פורטל ייעוץ ותכנון אקולוגי בע"מ 
אינו עומד בתנאי המכרז וזאת עקב אי המצאת אישור מורשה חתימה נאמן למקור 
ואי תיקון הפגם, חרף האפשרות לעשות זאת בהשלמת המסמכים. על כן, הועדה 

 פוסלת את ההצעה עקב אי עמידה בתנאים.
 לאחר שלב ההשלמות המציע גדעון פישר ושות' ביקש להסיר את מועמדותו.כמו כן, 

מועמדים, יש לזמן את המועמדים אליי ע"מ לבחון את רכיב האיכות.  4משנשארו 
המציעים הזולים, אך במצב  3הוחלט על זימון  14.11.17יודגש כי בהחלטה מיום 

 המציעים שנשארו. 4מציעים יהא זה נכון לזמן את כל  4הנוכחי בו נשארו רק 
 
 
 "מתן שירותי עיקור/סירוס חתולי רחוב" – 64/2017. דיון במכרז מס' 4
 

 החלטת הועדה:
מכיוון שמדובר בהצעה יחידה ומכיוון שישנה דחיפות בביצוע העבודות עד ליום  

 1.5.2017-, מחליטה הועדה לאפשר למציע להשלים מסמך טכני עד ליום ה1.5.2017
ן פגיעה בשוויון. יודגש כי במידה והמכרז לא יצא לפועל לא וזאת לאור כך שאי

יתקבלו כספים ממשרד החקלאות. במידה ויושלם המסמך ההצעה היחידה שתואמת 
כולל  ₪ 200,000אגודת צער בע"ח חיפה בסכום כולל של  –לדרישות המכרז תזכה 

 מע"מ.
 
 "הקמת מגרש דשא סינטטי לקהילה )שחבק(,  – 68/2017. דיון במכרז מס' 5

 תאורה, גידור ומתקני ספורט בקרית ביאליק".    
 

 סגן מהנדס העיר, מר איגור שמינוביץ, חזר לישיבה.
 

 החלטת הועדה:
הוגשו שתי הצעות מטעם חב' ראז חקלאות ומטעם חב' ש.ח. פארק. מבדיקת עורך 

חקלאות אינה עומדת בתנאי הסף ולפיכך יש  המכרז עולה כי ההצעה של חב' ראז
לפסלה. כמו כן, מבדיקה שערך היועץ המקצועי, מר רונן שמואלביץ', עולה כי 



דוגמאות הדשא אינן עומדות בדרישות המינימום של המפרט. הועדה ממליצה לאשר 
הזכייה מותנית  כולל מע"מ. ₪ 1,268,009.75בסכום כולל של  את הצעת ש.ח. פארק

דוגמת דשא מאושרת על ידי היועץ המקצועי ושעומדת בדרישות המכרז.  בהמצאת
יובהר, כי מדובר בהצעה יחידה אך מאחר והעירייה לא תסיים את העבודה עד מרץ, 

 אזי ההרשאה מהטוטו תפוג והעירייה תפסיד את הכספים. 
 
 
 

 ענת פרץ: עו"ד מהרש


